
MO-MDC1 mooas Calendar Backlight Desk Clock user manual日曆鐘說明書

Features

-Calendar : Able to set from 2000/01/01 to
2099/12/31

-Time : Time(Time/Minute/Second),
Date(Month/Date/Day), 12/24H Time mode

-Thermo/Hygrometer :℃ or ℉ available.

*Thermometer measurable range: -9.9℃~60℃

*Hygrometer measurable range: 20%-95%)

-Alarm/Snooze function (Able to set snooze interval
from 1 to 30 minutes)

-Backlight : Backlight lights about 5 seconds if you
touch ‘SNOOZE/LIGHT’ button at the top, or press
‘SNZ’ button at the back of this product.

特色

-日曆：可設置至2000/01/01到2099/12/31

-時間：時間（時/分/秒）、日期（月/日/週）、12/24小時時
間

-溫度計/濕度計：可選擇℃或℉。

*溫度計測量範圍：-9.9℃〜60℃

*濕度計測量範圍：20％-95％

-鬧鐘/延遲響鬧功能（可將延遲響鬧間隔設置為1至30
分鐘）

-背光：如果您觸摸頂部的“延遲響鬧/照明”按鈕或在產
品背面按“SNZ”按鈕，背光會亮起約5秒。

Buttons

-Press or ‘SET’ button to set the time and
alarm.

-Press ‘SET’ button to set the time and calendar.

-Press button for a while to set the alarm on the
alarm display.

-Press “v” button to switch℃ and ℉ on the time
display.

-Press “^”button to switch the time mode (12/24H) on
the time display.

*AM,PM icons will be displayed in the morning and
afternoon with 12H mode.

-Backlight lights about 5 seconds when you touch
‘SNOOZE/LIGHT’ button.

-Set the alarm ON/OFF and sound control with the
jog dial at the back of the product.

按鈕

-按下 或“SET”按鈕開始設置時間和鬧鐘。

-按下“SET”按鈕以設置時間和日期。

-長按 按鈕在鬧鐘顯示時設置鬧鐘。

-按下 “v”按鈕在時間顯示時切換℃和℉。

-按下 “^”按鈕在時間顯示時切換時間模式（12/24H）。

*在12H模式時，上午和下午會分別顯示出AM、PM圖
案。

-當您按“SNOOZE / LIGHT”按鈕時，背光燈會亮起約
5秒。

-使用產品背面的旋轉按鈕來設置鬧鐘開/關和音量。



如何使用

● 使用前請確定已裝上電池。
● 當裝上電池後，所有資訊料會很快地顯示一下，然後顯示屏會切換到時間設定。
● 如果屏幕上沒有任何顯示，請取出電池重新裝上並啟動。

How to USE

● Make sure to insert a battery before use.
● When the battery inserted, all the information will be shown shortly and the display changes to set the

time.
● If the screen is not displayed, remove the battery and re-start.

時間和日期設置

-在時間顯示時，按下“SET”按鈕設定時間和日期。
使用後面的 ^， v按鈕來設置時間，然後按“SET”按鈕來確認設置。（默認設置：24H，00：00）
設置次序：時間->分鐘->年份->月份->日子
-在設置時，數字會閃爍。
-長按 ^, v按鈕，數字會快速增加/減少。
-在12H模式下，上午和下午會分別顯示出AM、PM標誌。
*在24H模式下，不會顯示出AM和PM標誌。
-確定設置：按“SET”按鈕，或如果約30秒沒有操作，會自動確認設定。

Time and Date Setting

-On time display, press ‘SET’ button to set the time and date.

Use ^, v buttons at the back to set the time, and press ‘SET’ button to confirm the setting. (Default Setting:
24H, 00:00)

Setting order : Time->Minute->Year->Month->Date

-While setting, the numbers will blink.

-Long Press ^, v buttons and the numbers will increase/ decrease fast.

- AM,PM icon will be displayed in the morning and afternoon with 12H mode.

*With 24H mode, AM and PM icons will not be displayed.

-Setting confirmation : Press ‘SET’ button or if no operation is performed for about 30 seconds, it automatically
confirms the setting.

鬧鐘設置
-按‘SET’按鈕或按下 按鈕，在時間顯示中設置鬧鐘。
-長按“SET”按鈕或 按鈕，在鬧鐘顯示中設置鬧鐘。

-使用後面的 ^和 v按鈕來設置。 （默認設置：上午07:00）
順序設置：鬧鐘時間->分鐘->延遲響鬧間隔
（默認設置：5分鐘/可設置1到30分鐘）
-在設置期間，數字會閃爍。
-長按 ^和 v按鈕，數字會快速增加/減少。
-確定設置：按‘SET’按鈕，或如果約30秒沒有操作，會自動確認設定。



Alarm Setting

-Press ‘SET’ button or button to set the alarm on the time display.

-Press ‘SET’ button or button for a while to set the alarm on the alarm display.

-Use ^ and v buttons at the back to set. (Default setting: AM 07:00)

Setting order: Alarm time->Minute->Snooze interval

(Default setting: 5 minutes / able to set from 1 to 30 minutes)

-While setting, the numbers will blink.

-Press ^ and v buttons for long, and the numbers will increase/decrease fast.

-Setting confirmation : Press ‘SET’ button or if no operation is performed for about 30 seconds, it automatically
confirms the setting.

鬧鐘
-使用產品背面的轉盤來設定鬧鐘開/關和音量。

-當您轉右時，鬧鐘圖案會出現，鬧鐘會響起。
-向右轉可增加音量。
-逆時針轉會降低音量。當轉到最左時，鬧鐘就會發出咔嗒聲關閉，鬧鐘圖案也會消失。

-如要關閉鬧鐘，請按下 'SNOOZE / LIGHT'和 'SNZ'以外的任何按鈕。
如果鬧鐘響起時沒有任何操作，它會持續響2分鐘。
0-10秒期間：每秒響一次。
10-20秒期間：每秒響兩次。
20-30秒期間：每秒響4次。
過了30秒後，會持續響。

Alarm

-Set the alarm ON/OFF and sound control with the jog dial at the back of the product.

- Alarm goes off with the alarm icon when you turn the jog dial in the right direction.

- Turning to the right increases the volume, while turning it to the right maximises the volume.

- Turning the jog dial counterclockwise will decrease the volume. Turning the jog dial all the way to the
left will cause the alarm to turn off with a click, and the alarm icon will disappear.

-To turn off the alarm, press any buttons except ‘SNOOZE/LIGHT’ and ‘SNZ’ buttons.

-If no operation is performed when the alarm goes off, it lasts for 2 minutes.

0-10 seconds: Beep once every second.

10-20 seconds: Beep twice every second.

20-30 seconds: Beep 4 times every second.

The beeper keeps ringing after 30 seconds.

延遲響鬧
-要啟動延遲響鬧，當鬧鐘響時請按下「延遲響鬧/照明」或「SNZ」按鈕。
-啟動延遲響鬧後，鬧鐘圖案和延遲響鬧圖案（Zz）會持續閃爍，直到下一個鬧鐘時間。
-可將延遲響鬧時間設置為1分鐘到30分鐘。（預設設置：5分鐘）



Snooze

-To activate the snooze, press ‘SNOOZE/LIGHT’ or ‘SNZ’ buttons when the alarm goes off.

-When the snooze is activated, the alarm icon and snooze icon(Zz) will blink continuously until the next alarm.-

-Able to set from 1 minute to 30 minutes. (Default setting : 5 minutes)

注意事項
-請勿將其用於非指定用途
-請小心觸電和火災。
-請勿讓嬰兒和幼兒觸碰。
-如果產品損壞或操作不正常，請勿拆卸、維修或修改。
-使用前，請確保已裝上兩顆AA電池。
-更換電池時請同時更換兩顆電池。
-請勿混合使用鹼性、標準和可充電電池。
-長時間不使用時，請在存放前取出電池。

Precautions

- Do not use it other than the stated purpose

- Be careful of shock and fire.

- Please be careful not to touch the hands of infants and young children.

- If the product is damaged or does not operate properly, do not disassemble, repair or modify it.

-Make sure to insert 2 of AA batteries before use.

-Replace the batteries at the same time.

-Do not mix alkaline, standard, and rechargeable batteries.

- When not using for a long time, remove the batteries before storing.

<Specifications>

Material: ABS

Weight: 115g

Size:

Power: AA x 4EA (not included)

Manufacturer: mooas Inc.

Made in: China

C/S : +82-31-757-3309

Address: A-923, TeraTower2, 201 Songpa-daero,
Songpa-gu, Seoul, Korea

MFG date: Marked seperately

※Product specifications may be changed without
notice to improve performance.

<規格>
材質：ABS
重量：115克
尺寸：
電力：AA x 4（不包括）
製造商：mooas Inc.
生產地：中國
客服：+82-31-757-3309
地址：韓國首爾松坡區松坡大路201號
TeraTower2-A-923號
製造日期：另有標示

※產品規格可能會因為改善性能而有所更改，恕不事
先通知。


